
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Vesterklit 4. juni 2022 kl. 1000 

 

Dagsorden: 

1. Vejvedligeholdelse. 

2. Affaldsordningen pr. 1.1.2023.  

3. Hegningen.  

4. Bankskifte.  

Tilstede: Carsten, Peter, Tonny, Henning og Gert. 

 

Ad. 1. Vejenes tilstand er ok. Aftalt med ny ejer af Hjejlevej 1, at de hvide sten skal fjernes ved 

fælles hjælp. Der er flere medlemmer der oplever alt for hurtig kørsel på vejene. Det giver 

bl.a. store støvgener. Der opsættes endnu et skilt mellem Glentevej og Sulevej med 20 km. 

hastighedszone. Hj. kom. kontaktes for udbedring af den defekte asfalt ved indkørslen på 

Gøgevej.    

Ad. 2. Modtaget kort fra Hj. kom. over området, hvor der vises, at visse vejstrækninger er for smalle 

og der er markeret behov for vendepladser. Da bestyrelsen efter besigtigelse af veje og 

vendemuligheder ikke forstår bemærkningerne på kortet, besluttes at bede om et møde 

med en repræsentant fra Transport og Logistik i området, for at drøfte problematikkerne.  

Ad. 3. Carsten, Tonny og Gert har besigtiget hegningen øst for Flodbækken og konstateret at en af 

lågerne er fejlplaceret og at dele af hegnet krydser den nye sti øst om Flodbækken. Jens 

Baggesen kontaktes for besigtigelse af hegnets og lågens placering. Der rekvireres tre 

gangbrossegmenter til udlægning på sumpede områder på den nye sti øst for Flodbækken. 

Der har været hærværk på hegnet vest for Flodbækken, hvor flere hegnspæle er hevet op. 

Torben Bajlum Gf. Poul Ankers Klit kontaktes for at høre hans observationer. Der er udsat 

heste i indhegningen vest for Flodbækken.  

Ad. 4. Peter har haft meget administrativt bøvl i forbindelse med skift til anden bankforbindelse, 

som senest bl.a har krævet betydelige ændringer i vedtægterne, hvilket bestyrelsen ikke kan 

tiltræde. Bestyrelsen udfærdiger fuldmagt, så Peter kan administrere foreningen konto i den 

nye bank. 

 

GN / 10.6.2022 

 

 

 

 

 

 


